



Protokoll från SvDF:s digitala styrelsemöte nr 6 den 14 maj 2023

Närvarande: Careen True (CT), Maggan Ersson (ME), Sibyl Lindgren (SL), Lari Pitkäkangas (LP), Hampus Norrström (HN), samt suppleanterna Ulrika Hellström Olsson (UHO) och Jennie Norberg (JN) och Camilla Rehn Lund (Adjungerad GS)

Förkortningar: Förbundsstyrelsen (FS) Tävlingskommittén (TK), Seriekommittén (SK) Barn & Ungdomsgruppen (B&U) Förbundskapten (FK) Internationell representant (IR) Arbetsutskott (AU) Riksidrottsförbundet (RF) Specialidrottsdistriktsförbund (SDF) Disciplinnämnden (DN) Generalsekreterare (GS)

## § 1 Mötets öppnande

Ordförande Careen hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

## § 2 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

## § 3 Uppföljning av föregående protokoll

FS gick igenom protokollet från styrelsemöte 2023-04-22 och konstituerande möte 2023-04-22 som lades till handlingarna

## § 4 Kassören rapporterar

Maggan presenterade balans- och resultaträkning. Har skickat faktura på VDF på de belopp som SvDF lagt ut för dem pga försörjningen.

## § 5 TK rapporterar

Frank arbetar med den tillfälliga licensmodulen. Angående våra rankingtabeller, så ska vi bara ha en. Vi tänker behålla den löpande.

Riksrankingslutspelet innefattar både seniorer och juniorer. Göra ett utskick till alla om att söka riksrankingtävlingar, samt att söka återstartstöd.

Nästan allt är klart med Swedish Open utom pengahanteringen, vi behöver hitta en bra betalösning, så att vi slipper hantera så mycket kontanter.

## § 6 SK rapporterar

En enkät angående sista sammandraget är utskickat och vi har fått in en del svar. Camilla visade ett nytt förslag för riksserien 2023-2024.

Vi bildade en SK grupp: Stefan Kilman, Jennie Norberg och Ulrika Hellström Olsson.

## § 7 B&U rapporterar

Tävlingen i Nynäshamn var väldigt lyckad. UDF tänkte arrangera en tävling under Sweden Cup helgen men tänker göra detta vid ett senare tillfälle. Vi bildade en ungdomsgrupp: Hampus Norrström och Jann Kamp, så kan de välja någon till som de vill arbeta tillsammans med.



## § 8 GS rapporter

Underlag till verksamhetsstöd ska skickas in senast i september. Vi kommer att göra planer för dessa grupper: Parasport, juniorer och vuxenidrott.

VDF har sökt återstartstöd för att göra en utbildning. FS beviljade detta.

Riksidrottsmötet den 26-28 maj.

## § 9 FK rapporter

Juniorlandslaget till EM i Österrike 5-9 juli är uttaget. Denna gång blir det bara 4 killar.

Landslaget spelar en träningsmatch mot Danmark den 16-18 juni på Pikados lokal i Helsingborg.

Till VM i Danmark i september kommer vi att skicka full trupp.

## § 10 IR rapporter

Sanktionsavgiften för tävlingar har höjts till 5 dollar/person, tidigare var det 2 dollar/person. Men då ingår Dart Connect. Lakeside 2023 är klart. Danmark arbetar mycket med sina juniorer, vi ska kanske prata lite med dem.

## § 11 Dartstatistik

Beslut om licensmodulen. Vi tillsatte en grupp som ska arbeta med detta: Careen True, Lari Pitkäkangas och Ulrika Hellström Olsson.

## § 12 Hemsida/Sociala medier/Marknadsföring

Vi tillsatte en grupp som ska arbeta med dessa ämnen: Careen True, Lari Pitkäkangas, Jennie Norberg, Stefan Thuresson och Hampus Norrström

## § 13 Digitaliseringsprojekt

Vi behöver göra en behovsanalys. Vi tillsatte en grupp som ska ansvara för detta: Careen True och Lari Pitkäkangas.

## § 14 Ärenden för/från disciplinnämnden

En skrivelse från DN om meddelande ordning gällande rapportering av spelarens avstängning och /eller uteslutning. Detta gäller en ändring av Kap 5, 5 § i SvDF:s stadgar: Spelarlicens. Ändring i stadgarna kan bara göras på förbundsstämman, om det inte är en konsekvensändring av en annan paragraf. Camilla kollar detta med Jolanta.

## § 15 Skrivelser

Leif Karlsson angående genomförande av motion 3 på förbundsstämman. Då protokollet från stämman inte är justerat och klart hänskjuter vi denna fråga till nästa styrelsemöte.



## § 16 RF information/frågor/beslut

Behandling av motioner från förbundsstämman. Hänskjuts till nästa styrelsemöte enligt samma orsak som i § 15.

## § 17 Övriga frågor

EM 2026 Vi behöver mer information om detta. Lari kollar detta med Leif Karlsson Ordförandekonferens, vi tänker oss i fysisk i oktober.

Kontrakt med Generalsekreteraren, här lämnade Camilla mötet. FS diskuterade upplägget och det fanns lite olika synpunkter. Careen fick i uppdrag att diskutera dessa med Camilla.

## § 18 Nästa möte

Nästa möte digitalt den 12 juli kl 17-19.

## § 19 Mötets avslutande

Careen tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:  
2023-05-14

  
Sibyl Lindgren

Justeras:  
2023-05-28

  
Careen True